

## 《单词百科:gunslinger是什么意思?gunslinger怎么发音?gunslinger的解释和用法》

英语单词gunslinger是什么意思?gunslinger怎么读?gunslinger怎么发音?简答网为您整理了gunslinger的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### gunslinger怎么读

gunslinger的读音:[ g nsɪ ŋ (r)]

### gunslinger的意思

1、n.持枪歹徒,枪手;

### gunslinger的近义词

1、gun n.枪;发令枪声;受雇杀人的枪手;喷射器;

2、gunman n.枪手;持枪歹徒;持枪者;枪炮工人;

3、hit man n.职业杀手;

4、hitman n.职业杀手;

5、shooter n.射手;枪炮;

## gunslinger的双语例句

1、Gallandro is a notorious gunslinger that operated in and around Corporate Sector space.

加兰德罗是一个臭名昭著的持枪歹徒,专门在企业专区境内外活动.

2、On the band's last world tour he was sporting an extravagant moustache, a waistcoat and a bootlace tie like a gunslinger from Tombstone.

在乐队'世界巡演的最后一个奢侈的运动,他胡子,一个背心和领带鞋带像神枪从墓碑。

3、You don't need to provide Food, Water or housing for Gunslingers.

你不需要提供水,食物和房屋给召唤出来的枪手。

4、Inner-city children from neighboring East New York, a rough section of Brooklyn where real gunslingers still roam, come to the stables to learn to ride.

附近东纽约(混乱的布鲁克林区的一部分,那里现在还有满大街的持枪匪徒)的孩子来到“马厩”学习骑术。

5、The plot revolves around three gunslingers competing to find a fortune in buried gold amid the violent chaos of gunfights, hangings, American Civil War battles and prison camps in 19th-century America.

电影讲述的是三名枪手,他们都在找寻埋藏的黄金,他们所处的年代是美国的19世纪,当时是美国内战时期,世界充斥着暴力、枪声以及战俘集中营。

6、A team of European neurologists says in a new study that Russian president Vladimir Putin walks with a peculiar "gunslinger's gait."

欧洲一神经学家团队在一项新研究中称俄罗斯总统普京走路时带有一种奇特的“枪手步态”。

7、They hired a gunslinger to catch the cattle thieves.

他们雇了一个杀手去抓盗牛贼。

8、The gunslinger learns too late.

劫匪却太晚才懂得这个道理。

9、It's like complaining that in a western, you knew right from the beginning that the bad gunslinger and the good guy would have a showdown at the end.

这就像是抱怨在西部片里，一开场你就知道杀手和英雄会在最后一决生死。

10、Bigelow characterized China as "the new gunslinger in Dodge" when it came to space exploration.

比奇洛把中国定性为开始参与太空探索的“开着道奇的新枪手”。

以上是简答网为您整理的gunslinger怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于gu

nslinger的用法、gu

nslinger的释义、gunslinger的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gunslinger>